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Protokoll 
fra møte nr. 38/22-25 i Forbundsstyret torsdag 8. mai 2025 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President  

 Ingrid Blindheim 1. visepresident  

 Øyvind Indrebø 2. visepresident  

 Siv Sødal Styremedlem  

 Hanne Hogness Styremedlem  

 Jarl Martin Møller Styremedlem  

 Nora Kaalstad Styremedlem  

 Christian Berven Styremedlem 

 Tine Austvoll Jensen Fornell Styremedlem  

 Renate Larsen Styremedlem  

 Ragnhild Oulie Bruland Styremedlem, ansattes repr.  

 Erik Langerud Generalsekretær  

 Rune Nordhaug Ass. generalsekretær 

 Per Eirik Magnussen Spesialrådgiver 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat  

 

Møtested: Scandic Holmenkollen Park, Kongeveien 26, 0787 Oslo 

 

Møteramme: Kl. 16:00-19:00, styremøte 
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Habilitetsgjennomgang 

 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

 

Saksnr.: 284/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt frem for godkjenning: 

• Protokoll fra møte nr. 37/22-25 avholdt 24. april 2025. 

 

FS-vedtak i saksnr. 284/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 37/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 285/22-25 Regnskap Q1 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Ass. generalsekretær 

 

Til møtet forelå regnskap for Q1 et med tilhørende økonominotat. Ass. generalsekretær 

ga i møtet noen utfyllende notater i møtet.  

 

Samlede driftsinntekter er 48 074 286 kroner hvilket er 2 145 370 kroner bedre enn 

budsjett. Samlede driftsutgifter er 59 629 748 kroner. Dette er 2 550 838 kroner over 

budsjett. Det ble i møtet redegjort for avvikene. 

 

Administrasjonen er komfortable med regnskapet per Q1. Dette gjelder både inntekts-

utvikling og kostnadskontroll. Noen periodiseringsutfordringer er identifisert og vil bli 

justert til neste års budsjett. Det gjennomføres jevnlig gjennomgang av økonomisk status 

i ledergruppemøter for å justere eventuelle utfordringer. Det er ingen kjente negative 

endringer/avvik så langt i Q2.   

 

Generalsekretæren redegjorde på forespørsel kort om status i Halden. 

 

FS-vedtak i saksnr. 285/22-25: 

Forbundsstyret tar regnskap for Q1 til orientering.  
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Saksnr.: 286/22-25 Organisasjonsutviklingsnotat 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Sittende forbundsstyre har gjennom tingperioden arbeidet med organisasjonsutvikling. 

Dette arbeidet er sammenfattet i en oppsummering notat som sittende forbundsstyre 

oversender til neste forbundsstyre for informasjon om arbeidet og konklusjonene fra 

møter og utredninger.  

 

Oppsummeringen bygger på Gi gass rapporten fra 2015, OU-rapporten fra 2022, 

rapporten om én felles økonomi fra 2022, samt styrets virkelighetsoppfatning og arbeid i 

perioden 2022-25. 

 

Det har vært overordnet for styret å foreslå løsninger som er til det beste for klubbene, 

og som samtidig er effektive og fremtidsrettede. Styret har lagt frem en skisse der 

hovedelementet er én ansattlinje ledet av GS, med en ny politisk struktur og med én 

felles økonomi som konsekvens. 

 

Det er opp til det nye styret hvordan de vil ta dette arbeidet videre. 

 

FS-vedtak i saksnr. 286/22-25: 

Til orientering, og oversendelse til nytt forbundsstyre.  

 

Saksnr.: 287/22-25 Håndballtinget 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Under denne saken deltok også Guri Aarøen som én av to dirigenter.  

 

Tingsakene 

I møtet gikk forbundsstyret gjennom kjøreplanen, sakslisten (herunder den enkelte sak), 

samt ansvarsfordelingen på håndballtinget. I tillegg må redaksjonskomite og tellekorps 

oppnevnes, samt de to som skal underskrive tingprotokollen. GS foreslo i den 

forbindelse: 
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• Dirigenter (står allerede i tingdokumentene) 

o Guri Aarøen 

o Børge Toft 

• Sekretærer (står allerede i tingdokumentene) 

o Lise Thorstensen 

o Line Witzøe 

• Tellekorps 

o Svein Olav Øie (Region Nord) 

o Børge Brown (Region Innlandet) 

o Kia Haftorn Otnes (NHF Sentralt) 

 

• Redaksjonskomite 

o Frank H. Bjørndal (Region Vest) 

o Finn Ove Smith (Lovkomiteen) 

o Frøydis Vold (Region Innlandet) 

o Rune Nordhaug og Per Eirik Magnussen (sekretariat) 

• Til å underskrive tingprotokollen 

o Stein Cato Røsnæs (Region Øst) 

o Kim Eide (Region SørVest) 

 

Klubbledermøter 

I møtet ble det gitt en kort rapport fra deltakelsen på de ulike klubbledermøtene som 

styremedlemmene har deltatt på siden forrige møte. 

 

Håndballens hederskveld 

I møtet ga prosjektleder Hanne Hogness og juryleder Ingrid Blindheim en siste status på 

hederskvelden. 

 

FS-vedtak i saksnr. 287/22-25: 

Til orientering. Forbundsstyret gir sin tilslutning til det foreslåtte tellekorps, redaksjons-

komite og underskrivere av tingprotokollen. 

 

Saksnr.: 288/22-25 Forslag til reviderte retningslinjer for 

Asbjørn Henriksens Fond til håndball-

idrettens fremme 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Styret for Asbjørn Henriksens Fond til håndballidrettens fremme har tidligere gitt uttrykk 

for en noe uklar formulering i punkt 4 vedrørende kapitalforvaltning i retningslinjene for 

fondsstyret. 
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Til møtet forelå et forslag til justering av et par av punktene i retningslinjene for fondet. 

Fondsstyret foreslår å justere disse på to punkter. Følgende avsnitt flyttes fra punkt 4 - 

kapitalforvaltning til punkt 2 – formål: 

 

Investeringene skal sikte på å øke Fondets ressursgrunnlag. Investeringene gjøres 

ut fra sunne forretningsmessige vurderinger. Innenfor formålet og begrensningen i   

andre avsnitt, kan investeringene være langsiktige utviklingstiltak, for eksempel slike 

som vil kunne kreve flere tingperioder før effekten blir betydningsfull. Slike 

investeringer kan gjøres selv om man derved vil kunne risikere redusert totalkapital i 

fondet, dog innenfor begrensningene i andre avsnitt.   

 

I tillegg ønsker fondsstyret å tydeliggjøre punkt 4 vedr. kapitalforvaltning. Dette ved å 

fremheve at det er «summen av investeringer i enkeltaksjer og eller egenkapitalbevis kan 

utgjøre inntil 5% av fondets stamkapital». 

 

FS-vedtak i saksnr. 288/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til de foreslåtte endringene. 

 

Saksnr.: 289/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. Regnskap VM 2025 

I møtet ga generalsekretæren en kort oppdatert status basert på nåværende kjente 

tall. 

 

FS-vedtak i saksnr. 289/22-25: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. 

 


